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Protokół z XXXII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 07.02.2022 r. 
 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.39. 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXI Posiedzenia Rady w dniu 03.01.2022 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 
korespondencji. 
5. Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Sławin:  
5.1 Zapoznanie się z protokołem i wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady;  
5.2 Rozpatrzenie i przyjęcie Sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2021;  
5.3 Podjęcie uchwały w sprawie Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 2021. 
6. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2022. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie poprosiła o wypełnienie 

elektronicznej ankiety - listy obecności na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym 

momencie w posiedzeniu uczestniczy 14 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków RD - zał. nr 1. W posiedzeniu 

uczestniczyli goście - radna Rady Miasta Lublin - pani J. Mach oraz radny Rady 

Miasta Lublin pan S. Brzozowski. Lista obecności gości - zał. nr 2. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała czy są       

do niego uwagi. Uwag nie było, proponowany porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. Wyniki głosowania – zał. nr 3. 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca M. Pietrzela zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXXI 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 03.01.2022 r.  Protokół został przyjęty             

- 13 głosów za przyjęciem, 1 osoba się wstrzymała. Wyniki głosowania – zał. nr 4. 

 

Ad. 4. 

Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 Od Z-cy Prezydenta Miasta Lublin A. Szymczyka ZDIM otrzymano odpowiedź         

na pismo RD z prośbą o przystąpienie do opracowania planu zagospodarowania 
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przestrzennego dla obszaru pomiędzy Ogrodem Botanicznym a                          

ul. Sławinkowską. W piśmie poinformowano Radę, że prośbę zakwalifikowano 

jako wniosek o takie działanie informując jednocześnie, że z uwagi na aktualnie 

opracowywane plany      i ich pracochłonność nie będzie to obecnie możliwe.  

Odpowiedź zostanie zamieszczona na stronie internetowej dzielnicy; 

 do ZDiM w Lublinie złożono pismo (wraz z załącznikiem graficznym) z prośbą           

o informacje dotyczące możliwości technicznych oraz kosztów realizacji dla 

zadania oświetlenia przejścia pieszo-rowerowego pod ul. Poligonową w pobliżu     

ul. Relaksowej do ścieżki przez Górki Czechowskie na Czechów. Otrzymano 

odpowiedź na to pismo; 

 do ZDiM w Lublinie złożono zapytanie o możliwości techniczne oraz koszty 

realizacji dla ewentualnego zadania z rezerwy celowej pn. Oświetlenie ciągu 

pieszego pomiędzy ul. Altanową a Relaksowa na działce nr 233/10. Otrzymano 

odpowiedź z ZDiM na tego maila z informacjami dotyczącymi realizacji                  

z wyceną; 

 odbyła się wizja stanu oświetlenia przejść dla pieszych na ul. Sławinkowskiej              

i ul. Willowej. Wytypowano 3 niedoświetlone przejścia: na ul. Sławinkowskiej obok 

ul. Mieczykowej i obok ul. Kasztelańskiej oraz na ul. Willowej naprzeciw wejścia    

do Ogrodu Botanicznego do zapytania o możliwości i koszty realizacji ich 

doświetlenia. Wysłano mail z zapytaniem (wraz z załącznikami graficznymi) w tej 

sprawie do ZDiM w Lublinie. Otrzymano odpowiedź z ZDiM z informacjami 

dotyczącymi sposobu realizacji i wyceny doświetlenia dla każdego z tych przejść; 

 umieszczono na stronie dzielnicy informację z opisem i zdjęciami o nowej 

lokalizacji siłowni przeniesionej z ul. Kasztelańskiej; 

 rozpoznano i interweniowano w sprawie zabezpieczenia na jezdni miejsca                

po budowie kanalizacji na ul. Sławinkowskiej; 

 rozmawiano z mieszkańcem ul. Głównej w sprawie stanu technicznego jezdni         

al. Warszawskiej; 

 otrzymano do wiadomości Rady pismo skierowane do zastępcy prezydenta 

miasta od mieszkańców ul. Araszkiewicza (odcinek z dojazdem od                      

ul. Skowronkowej) w związku z nieujęciem tego odcinka w przetargu na budowę 

ul. Skowronkowej; 

 odbyło się posiedzenie Zarządu poświęcone sprawom bieżącym dzielnicy; 

 aktualizowano strony internetowe dzielnicy; 

 Komisja Rewizyjna Rady dokonała kontroli pracy Zarządu za rok 2021 (Protokół     

z kontroli) i wystąpiła do Rady Dzielnicy z rekomendacją udzielenia absolutorium 

Zarządowi za rok 2021; 

 członkowie Rady rozmawiali z prezesem klubu sportowego Sławin w sprawie 

ewentualnego spotkania z Radą. Zaproponowano spotkanie wstępnie w marcu. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła zapisy ujęte w Statucie Dzielnicy dotyczące 

procedury głosowania nad absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za ubiegły rok. 
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     5.1)  Rada zapoznała się z protokołem z kontroli Zarządu przez Komisję 

Rewizyjną oraz z Wnioskiem Komisji o udzielenie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy 

(zał. nr 5) 

     5.2) Rada rozpatrzyła Sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2021            

(zał. nr 6). Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie. 

     5.3) Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Rady Dzielnicy Sławin      

w sprawie udzielenia Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 2021 i podała ją        

pod głosowanie. Uchwała Nr 22/XXXII/2022 została przyjęta jednogłośnie (14 głosów 

za przyjęciem). Treść uchwały zał. nr 7, wyniki głosowania zał. nr 8). 

 

Ad. 6. 

M. Pietrzela przypomniała, że przed posiedzeniem członkom Rady pocztą 

elektroniczną zostały przesłane informacje otrzymane z ZDiM dotyczące zadań 

zgłoszonych do realizacji z rezerwy celowej dzielnicy. Dotyczą sposobu realizacji            

i wyceny zadań (kwota brutto wraz dokumentacją projektową).  

 

R. Osiak przedstawił te zadania: 

 Oświetlenie ciągu pieszego przez dolinę obok boiska przy ul. Altanowej         

do ulicy Relaksowej – jest już możliwość zasilenia z oświetlenia ul. Altanowej, 

konieczne wyższe lampy i rozbiórka z odtworzeniem fragmentu chodnika, koszt     

to ok. 67 tys. zł; 

 Oświetlenie przejścia dla pieszych przez ul. Sławinkowską obok                          

ul. Mieczykowej – Wg ZDiM w tym miejscu i w dwóch niżej wymienionych nie 

sprawdzą się przejścia aktywne, które ponadto wymagają dodatkowych 

uzgodnień w WZRDiM UM Lublin. ZDiM zaproponował oświetlenie jak na  ul. 

Zbożowej obok ul. Lawendowej - dwoma lampami przeznaczonymi specjalnie do 

przejść (w przypadku przejścia w pobliżu ul. Mieczykowej konieczna dodatkowa 

lampa oświetlająca tę ulicę). Koszt tego zadania to ok. 58 tys. zł; 

 Oświetlenie przejścia dla pieszych przez ul. Sławinkowską obok                           

ul. Kasztelańskiej i ul. Jodłowej – uwaga jw., koszt to ok. 45 tys. zł; 

 Oświetlenie przejścia dla pieszych przez ul. Willową naprzeciw wejścia          

do Ogrodu Botanicznego – uwaga jw., koszt to ok. 45 tys. zł; 

 Dofinansowanie kontynuacji remontu ul. Sempołowskiej (70% długości ulicy 

zostało wyremontowane w ramach Budżetu Obywatelskiego). Wymiana 

krawężników oraz wymiana i regulacja chodników umożliwiłaby w kolejnym roku 

wymianę nawierzchni jezdni (sfinansowana by była  częściowo też ze środków 

ZDiM) i zakończyłaby remont tej ulicy. Koszt prac przy krawężnikach i 

chodnikach               to ok. 55 - 60 tys. zł, a późniejszej wymiany nawierzchni to 

ok. 60 tys. zł. 

Podobnie etapami został zrealizowany remont ul. J. Lisa; 
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 Oświetlenie przejścia dla pieszych pod ul. Poligonową będącego 

przedłużeniem ciągu pieszego przez Górki Czechowskie – zasilenie od 

strony oświetlenia drogowego ul. Poligonowej, oświetlenie tunelu i dojścia od 

drogi serwisowej, koszt to ok. 75 tys. zł, osobno monitoring; 

 Oświetlenie nowej siłowni przy ul. Północnej wraz z wykonaniem dojścia      

od strony ścieżki rowerowej (jeżeli będzie potrzebne) – ocena możliwości 

realizacji i wycena możliwa po zrealizowaniu ścieżki; 

 Nowa propozycja – Remont kapliczki przy ul. Poligonowej (S. Brzozowski). 

 M. Pietrzela otrzymała pismo z prośbą o dofinansowania wycieczki do Bałtowa 

dla 18 członków Klubu Seniora – koszt 2 700 zł (po 150 zł od osoby). 

 

Dyskusja: 

Na razie wskazane jest wstrzymać się w sprawie oświetlenia przeniesionej 

siłowni (przy Kasztelańskiej nie była oświetlona, nie wiadomo, jaka będzie 

ostateczna jej lokalizacja (M. Pietrzela). 

Oświetlenie ciągu pieszego przy boisku byłoby kontynuacją działań 

związanych z jego budową ze środków rezerwy celowej dzielnicy. M. Pietrzela 

zadała pytanie dotyczące terminu przekazania działek należących do Interbudu przy 

ul. Altanowej            i Relaksowej.  Radna J. Mach odpowiedziała, że kwestia 

przekazania działek będzie raczej w połowie bieżącego roku a ostatecznie na jego 

koniec. 

Omówiono sprawę oświetlenia przejścia tunelem pod ul. Poligonową. 

Zaproponowano współfinansowanie zadania ze środków rezerwy celowej dzielnicy          

i z budżetu miasta (M. Pietrzela). 

Radny S. Brzozowski zwrócił się z prośbą o współfinansowanie przez Radę 

remontu zabytkowej kapliczki  przy ul. Poligonowej – koszt ok. 5 500 zł lub 6 000 zł  

(wg radnego ma zapewnienie  podobnego dofinansowania z 2 innych dzielnic). 

 Członkowie Rady nie kwestionowali konieczności remontu tego obiektu, ale zwracali 

wnioskodawcy uwagę na kwestie, które mogą doprowadzić do unieważnienia 

uchwały Rady: kapliczka znajduje się na gruntach prywatnych (nie gminy), Rada nie 

ma wiedzy dotyczącej możliwości przekazania z rezerwy celowej środków na sprawy 

sakralne, nie można głosować propozycji, która nie jest całościowo wyceniona (brak 

kosztorysu). Można napisać wniosek o dofinansowanie z dotacji celowych 

przeznaczonych na rewitalizację zabytków (M. Tarkowska).   

Nie zyskała też poparcia członków Rady propozycja dofinansowania Klubu 

Seniora. Zwracano uwagę, że rezerwa celowa jest przeznaczana na inne cele.  

W dalszej dyskusji członkowie Rady indywidualnie deklarowali, że poprą 

zadania poprawiające bezpieczeństwo – oświetlenie przejść i ciągu pieszego obok  

boiska (m. in. P. Waga, B. Krzowska, G. Orłowski ). Ważne jest też wsparcie 

rozpoczętego remontu ul. Sempołowskiej (Z. Rzączyńska, J. Jabłoński). Oceniano, 

które z przejść dla pieszych powinno być w pierwszej kolejności oświetlone                       

– wskazano na przejście przez ul. Sławinkowską w pobliżu ul. Jodłowej i                           

ul. Kasztelańskiej (m.in. R. Osiak, J. Jabłoński, B. Krzowska). 

Z przyczyn zawodowych o godz. 20.18 spotkanie opuścił D. Starczewski. 
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R. Osiak i Z. Rzączyńska zaproponowali, aby rezerwę celową przeznaczyć      

na trzy propozycje: oświetlenie ciągu pieszego przez dolinę obok boiska przy                  

ul. Altanowej do ulicy Relaksowej, oświetlenie przejścia dla pieszych przez                      

ul. Sławinkowską obok ul. Kasztelańskiej i ul. Jodłowej i dofinansowanie kontynuacji 

remontu ul. Sempołowskiej z uwagi, że większość członków rady dzielnicy Sławin          

w dyskusji była za powyższymi propozycjami. 

  

M. Pietrzela odczytała projekt Uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji   

ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w 

roku 2022 i poddała ją pod głosowanie. Uchwała nr 23/XXXII/2022 została przyjęta               

12 głosami, 1 osoba się wstrzymała od głosowania (treść uchwały zał. nr 9, wyniki 

głosowania zał. nr 10). 

 

Ad. 7. 

G. Orłowski ponownie omówił kwestię związaną z pojawiającymi się dzikami w 

okolicy ul. Relaksowej. M. Pietrzela poprosiła, aby przygotował treść pisma, które 

zostanie po przejrzeniu przez przewodniczących  przekazane do Wydziału Ochrony 

Środowiska. 

Przypomniano o propozycji przeprowadzeniu wizji lokalnej organizacji ruchu 

drogowego w dzielnicy, w tym parkowania na ul. Zielonych Wzgórz, Relaksowej, 

Wędrownej – do tematu powróci się wiosną. 

M. Tarkowska zaproponowała, aby akcję sprzątania dzielnicy przeprowadzić wraz          

z innymi dzielnicami (termin ustali z Wydziałem Ochrony Środowiska) i 

zaproponowała aby plakat reklamujący akcję na dzielnicy  pozostał w tej samej 

grafice jak w 2021 roku. 

Poruszono problem bardzo złego stanu nawierzchni ul. Sławinkowskiej na odcinku 

pomiędzy ul. J. Lisa a ul. Zbożową. Na jezdni stoją pachołki, wskazana bieżąca 

konserwacja przez ZDiM (M. Pietrzela) 

D. Wójcik zaproponowała, że skontaktuje się ze S. Brzozowskim i zaproponuje mu 

pomoc w rozpropagowaniu akcji remontu kapliczki przy ul. Poligonowej przez portale 

społecznościowe np. przez zrzutka.pl.  

W dzielnicy są też inne kapliczki, które powinny być remontowane i zwykle są 

remontowane przez najbliższych mieszkańców. W takich sytuacjach można również 

poprosić o wsparcie finansowe mieszkańców np. poprzez zbiórkę w kościołach            

(Z. Rzączyńska). 

 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 21.05. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska    (-) 
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Załączniki: 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XXXII posiedzeniu w dniu 07.02.2022 r. 

2).   Lista gości na XXXII posiedzeniu RD Sławin w dniu 07.02.2022 r. 

3).   Głosowanie nad przyjęciem porządku XXXII posiedzenia w dniu 07.02.2022 r. 

4).   Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXI posiedzenia RD Sławin   

       w dniu 03.01.2022 r. 

5).   Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady o udzielenie absolutorium dla Zarządu  

       Dzielnicy Sławin za rok 2021. 

6).   Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy Sławin za rok 2021. 

7).   Uchwała nr 22/XXXII/2022 Rady Dzielnicy Sławin w sprawie Absolutorium dla 

       Zarządu Dzielnicy Sławin za rok 2021. 

8).   Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr 22/XXXII/2022. 

9).   Uchwała nr 23/XXXII/2022 Rady Dzielnicy Sławin w sprawie wyboru zadań do   

       realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki  

        pomocnicze w roku 2022. 

10). Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr 23/XXXII/2022 Rady Dzielnicy Sławin. 

 

 

 

                          Protokół zatwierdzony w dniu 7.03.2022 r. 
    

 Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 

    
 


